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Møteprotokoll - Ungdomsrådet 13. april 2012 

 
Tid og sted:  kl. 09.30 – 11.00, Skibotn rehabilitering 
 
Tilstede: Sandra S Salangli, Ida-Kristin Larsen, Eirik H Skoglund, Stian Forsaa, 

Jonas S Nilsen, Tobias Fagerli og Isak E Nilsen 
 
Forfall: Ingen 
 
Vara: Ingen 
 
Merknader: En ekstrasak, sak 13/12, tatt opp som en følge av orienteringssak 08/12 

punkt d). 
 
 
08/12   Orienteringssaker 
 

a) Informasjon fra dialogseminar for unge 27. februar 2012 
b) Informasjon fra RUST-tur for ungdom og ordførere 
c) Utvalg der SUR har møte- og talerett 
d) Informasjon fra rådmannen angående lokaler fritidsklubb Hatteng (e-post) 

 
  Behandling: 
 
  Sak d) tas opp som egen sak, se sak 13/12. 
 
  Sakene tatt til orientering  
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09/12   Ungdomstilbudet i lokale idrettslag 
 
Ungdomsrådet har bedt om at saken settes på sakslista til dette møtet. Ledere eller 
en annen representant for idrettslagene er invitert til møtet. 

 
  Behandling: 
 
  Idrettslagene har meldt forfall. 
 
  Isak og Tobias fortalte om klatring og paintball, til inspirasjon for de andre. 
 

Det er fortsatt ønske om organisert serieidrett, ikke bare fotball. Håndball kan 
være et nytt tilbud. 
 

 
10/12   Ungdomsrådets satsingsområder 2012 

 
(utsatt sak fra forrige møte) 
 
I følge vedtektene for ungdomsrådet har rådet følgende oppgaver: 

� skal arbeide med alt som berører ungdom og ungdoms levekår i Storfjord 
kommune, herunder fritids-, kultur-, bo- og arbeidstilbud. 

� skal tale ungdommens sak overfor kommunale myndigheter og skaffe 
ungdom innsyn og dermed mulighet for medinnflytelse. 

 
Ungdomsrådet bør drøfte om det er spesielle saker de ønsker å uttale seg om, eller 
sette opp på sakskartet i de kommende møtene. Eksempler på dette kan være: 

� Standard på skolebygg, ungdomsklubber, idrettsbygg, andre kommunale 
bygg ungdom bruker 

� Kommunale fritidstilbud 
� Trafikksikkerhetstiltak 
� Arealplaner f.eks. sentrumsplanlegging 
� Annet 

 
Behandling 13.02.2012: 

 
Sakene utsettes til neste møte, jfr. sak 02/12. 

 
Behandling: 
 
Satsingsområder: 

� Fritidsklubblokaler Hatteng 
� Fritidstilbud i idrettslag og uorganisert 
� LAN 

o Komité: Stian, Tobias, Isak og Eirik. Avklarer lokaler. Frist: 2 uker. 
o Ida oppretter FB-side for SUR som kommunikasjonskanal. 
o Nytt planleggingsmøte for hele SUR etter avklaringer. 

� SUR-tur som avslutning på perioden. 
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11/12   Ungdommens 19 teser 
 
(utsatt sak fra forrige møte) (se vedlegg) 
 
Sjumilssteget - for barn og unges beste - handler om å iverksette FNs 
barnekonvensjon i kommunene i Norge. Sjumilssteget hjelper kommunene med å 
konkretisere artiklene i barnekonvensjonen, slik at disse kan brukes til å planlegge 
og kvalitetssikre tjenestene til barn og unge. Storfjord kommune er også med på 
dette arbeidet. 
 
Under Sjumilsstegskonferansen 29. november 2011 la ungdomspolitikerne i 
Troms frem sine 19 teser for ordførere, politikere og fagfolk. Dette er utfordringer 
og oppfordringer til hvordan ordførere, politikere og fagfolk skal jobbe for å sikre 
gode forhold for barn og unge. 
 
Hvilke tips vil ungdomsrådet gi til politikere og fagfolk i Storfjord, hva er viktigst 
her i kommunen? Er det mulig å gi f.eks. 10 gode råd? 
 
Behandling 13.02.2012: 
 
Saken utsettes til neste møte. 

 
Behandling: 
 
Ungdomsrådets tips til Storfjord-politikerne blei diskutert i grupper: 
 

� Hør ungdommen! 
� Gi tydelig uttrykk for hva du mener. Vær lett å forstå. 
� La oss være med på å utvikle lokalsamfunnet. 
� Vær på ungdommens nivå, prøv å forstå. 
� Involver ungdommen, spør oss om vår mening før dere tar en beslutning 

som angår oss. 
� Hold det dere lover oss. 
� Respekter våre meninger og behandle dem på en skikkelig måte på lik linje 

med innspill fra andre, f.eks. politiske forslag. 
� La ungdom ha, bruke, utnytte og beholde sine rettigheter. 
� Gi oss et godt grunnleggende fritidstilbud. 
� La ungdom bruke kommunale lokaler uten at det koster skjorta. 
� Hør på ungdommen, vår mening er viktig. 
� Still opp for ungdommen! 

 
 
12/12   Høring: Ungdom, makt og medvirkning 

 
Barne-, likestillings- og inkluderingsdepartementet har sendt et dokument som 
heter Ungdom, makt og medvirkning ut til alle som kan tenkes å ha innspill i 
forhold til temaet. 
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Et utvalg har sett på ungdom sine muligheter for å påvirke samfunnet, både hva 
det er som er positivt i for å øke deltakelsen og hva som kan hindre ungdom i å 
delta. Blant annet er kommunale ungdomsråd tatt opp. 
 
Saken gjennomgås i møtet. Ungdomsrådet må bestemme om de vil komme med 
innspill til departementet om hva ungdomsrådet mener er viktig. 

 
Behandling: 
 

� Stemmerett for 16-åringer 
Storfjord ungdomsråd er delt i dette spørsmålet.  
Argumenter mot: 

o Ikke så lurt. 
o Mange ikke modne nok. 
o Har ikke satt seg inn i det. 
o Påvirkes kanskje av foreldre. 

Argumenter for: 
o God idé. 
o Mange veldig modne, bare to år til de fyller 18. 
o Stemmer på sitt parti på bakgrunn av et valg. 
o Positivt at de som er engasjert får gjøre en forskjell. 

� Ungdomsråd 
o Ungdom er framtida, viktig å involvere på et tidlig stadium. 
o Viktig å gi ungdom et talerør. 
o Ungdomsrådet er en viktig plass å lære politikk og demokrati. 
o Ungdomsråd bør være lovpålagt. 
o God idé med tilskudd til kommuner som har ungdomsråd. 

� Digitale medier 
o Det finnes kanaler der medlemmene i Storfjord ungdsområd er 

aktive, men opplæring om dette mangler i skolen og det hadde vært 
lurt. 

� Lovlig fravær 
o Viktig med rett til 20 dagers fravær til politikk. 

 
 
13/12  Klubblokaler Hatteng 
 
  Ungdomsrådet møter i kommunestyret 9. mai, med Ida og Stian. 
 
  Alternativene fra rådmannens saksframlegg nr 2010/985-7 blei drøftet. 
 

� Klubben er lovet eget lokale. Får nå bare et lokale til å lagre ting, ikke et eget 
lokale. 

� Klubben er en viktig plass for ungdom å samles, men for at ungdom skal 
samles der må det være et attraktivt sted. 

� At alt skal være på ett rom er ikke bra, det er bedre med to rom. 
� Det optimale hadde vært egne lokaler i kjelleren. Det er mange ledige rom i 

kjelleren som gir mange muligheter. 
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� Svømmelokalet er uaktuelt. Man kan ikke fjerne svømmetilbudet for 160 
elever for å bygge klubb. Svømming er en livsviktig kunnskap, og det vil 
ødelegge mulighetene for rehabilitering. 

� Det er for slapt at vi ikke er innkalt til byggekomiteen, det er som å koste oss 
under teppet. Det er vi som taler ungdommens sak, og da kan vi ikke overses 
på den måten. 

 
 
 
Sandra (s) 
Isak (s) 
Ida-Kristin (s) 
Eirik (s) 
Stian (s) 
Tobias Fagerli (s) 
Jonas Stenberg Nilsen (s) 

 
 
 
Rett avskrift bekreftes 13. april 2012 
 
 
Maria Figenschau 
kulturkonsulent 
 
 
 
 
 
 


